

Styrelsemöte

Skinnarvikens intresseförening

Protokoll 2023-09-14

Plats: Messenger gruppchat

Deltagare: Gunilla Silverberg, Mikael Nyström, Jarl Risberg, Åke Stridh, Reid Cederlund, Margareta Vogel, Jens Lundsten.

1 **Mötets öppnande**

Ordf Gunilla S öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2 **Val av mötesordförande, mötessekreterare o justerare.**

Till mötesordf väljs Gunilla S, sekr Margareta och justerare Reid.

3 **Dagordningens godkännande**

Utsänd dagordning godkännes.

4 **Föregående styrelseprotokoll 230701 och 230723 – bifogas**

Båda protokollen godkännes.

5 **Ekonomi – Jens**

Idag har 77 av 102 fastigheter redan betalt in årsavgiften. Bra för verksamheten att så många betalt tidigt. Vi avvaktar någon vecka innan påminnelse går ut. Därmed finns idag drygt 163' kr på kontot – några räkningar som ska betalas.

Beslutas att medlemsinfo ska skickas ut av Gunilla S – med bla info om betalande och påminna de som inte betalt.

6 **Vägar – status och löpande underhåll – Reid**

Lagat Rönklimpsvägen som var kladdig. Reid samlar hjälp bland fastighetsägarna. Efter flera regn är det nu fler hålor igen och nytt regn väntas nästa v. Så det blir rep efter det. Vägarna är fina överlag. Inköp av billigt grus: Reid har kollat men det var nog en felaktig uppgift. 2 st sandlådor är införskaffade för torrt grus (05) och utplacerade vid två platser.

Höghöjdsröjning behövs på sina ställen – Reid har en plan att han och Gösta Oredsson kan köra runt med stege och försöka klara av det.

7 **Vägarbeten – långsiktigt – Åke**

Vändplatser. Åke deltog vid möte på Aspholmsvägen – fastighetsägarna vid vägen har själva diskuterat fram en lösning. En skiss var framtagen, en häck ska tas ner, en husvagn flyttas. Sten behöver tas bort – det är stor sten så det kommer att kosta – men är nödvändigt..

Åke summerar: Därmed finns teknisk lösning på alla vändplatser.

Åkes lista är lång: Kontakt ska tas med Gösta för hans tillstånd. Priser tas fram. Undersöka om vi kan söka bidrag.

Skinnarviksvägen – 2 hålor som behöver fyllas ut plus behövs avrinning. Häcken står där diket ska vara.

Eneholmsvägen – häcken var tidigare efterhållen men växer ut i vägen numera. Dessutom ligger vägen lågt i förhållande till havet, svämmar över. Bidrag ska sökas för att höja väg.

Fler projekt:

Nya vägen vid Filips tomt – vid Blysängen -behöver jämnas till. Den finns inte på Lantmäteriets karta. Finns den med på nya Detaljplanen frågar Gunilla?

Planering: Åke och Gunilla bjuder in Gösta Oredsson och Ia till ett möte för att diskutera de arbeten som ska göras mm.

8 **Servitutsfrågan**

Kort information från Margareta om de senaste turerna kring servitutsfrågan för vägen ovan gården. Vi har förmedlat information till medlemmarna som behövde göras om. Aktuell information finns på hemsidan.

9 **Detaljplan – Gunilla**

Planarkitekten Viktoria Ekelund (f Sandberg) har kontaktats av Gunilla S. Möte i kommunen i oktober kommer att följas av att information läggs ut på biblioteket och i stadshuset. Därefter får fastighetsägarna en inbjudan till ett möte – information kommer via brev.

10 **Medlemsfrågor**

- Frågan om förbättring av stranden i Osviken. Micke har pratat med Gösta och fått reda på hur viken skötts förut. Historiskt har man försökt hålla viken fri från tång ffa – något som krävt mkt regelbunden krattning av botten och ta bort och köra bort detta. Vid något tillfälle har man försökt lägga ut nån läns, men det var stort arbete utan att fungera särskilt väl. Micke har ännu inte fått tag på Johan som förslaget.

- Arbetsdagen 30 juli. Åke och Reid: Gunilla tackar Reid för det trevliga tackbrev som han sänt ut efter arbetsdagen. En bra dag med uppemot 30 deltagare. Det var mycket som blev gjort, mycket diskussioner och mycket idéer - och stämningen var mycket god:

- Åke kommer att kolla upp elektroderna till hjärtstatraten och ska se till att platsen är registrerad. Reid har efterlyst förnyad utbildning med "Erik Ljungström". Även Åsa Wiberg som utbildar sjuksköterskor har erbjudit sig. Förslagsvis kan sådan utbildning ordnas i början av sommaren -24.
- Ufört arbete under arbetsdagen: 2 stigar röjdes (vändplatsen vid Rembring och från Sommarväret ner till Blysängen). Röjning av sikt på ängen längs Håanabbsvägen – innanför stengärdet och utanför. Stor insats för sikten uppe vid asfaltsvägen för att förbättra sikten. Röjning vid ängen över Osviken – stigen där från Bernmark över till Arheden.
- Allmän diskussion som varit uppe tidigare. Avstängningen av Skinnarviken när man skulle ut med maskiner för att anlägga bryggan – skulle idag kallats för miljöbrott. Några anser att man borde öppna upp där igen. Det finns möjlighet att söka LOVA-pengar hos Länsstyrelsen för att öppna upp där igen. Det blir dyrt och är omfattande – och man

måste bygga en bro. Man kan få bidrag upp till 90% enligt Länsstyrelsens hemsida.

- Reid: En erfarenhet till nästa år – vi borde haft lite dryck att svalka oss med. Det får vi ta med oss till nästa år. Dagen är ju väderberoende.
- Reid: Man diskuterade stigarna och ev fler stigar. Gösta var med och verkade inte ha något att invända mot det.
- Vid Eneholmsvikens badstrand finns ett högt buskage. Många tycker det är bra att hitta en skuggig plats. En del tycker det ska bort. Eftersom det finns både för och emot så låter vi det va som det är.
- En diskussion om volleybollnät och en plats för volleyboll.

11

Övrigt

- Saxemara församlingshem är bokad till nästa år.
- Det fanns ytterligare funderingar kring stadgeändringar efter årsmötet. En uppgift till alla i styrelsen att lusläsa stadgarna inför nästa möte och se om det finns ytterligare som ska ändras. Se årsmötesprotokollet.
- Messenger teams eller zoom. Diskussion. Beslut: vi fortsätter med Messenger.
- Boulebanan info på hemsidan är bristfällig. Nu har vi tagit över så den ska göras tillgänglig för alla medlemmar. Någon liten information kring vem man kan kontakta, vilka aktiviteter där finns. Jarl kontaktar de ansvariga för att få in mer material.
- Hemsidan – ibland får man upp den nya, ibland den gamla. Jarl svarar att det ska bara gå att få fram en ny version – problemet kan ligga i respektive dator.

12

Tidpunkt för nästa möte

16/11 kl 19.00 – Messenger gruppmöte.

13

Mötet avslutas

Ordf Gunilla S förklarar mötet avslutat och tackar alla för visat intresse.

Margareta Vogel, sekr

Gunilla Silverberg, ordf

Reid Cederlund, justerare